



Rentechno company is focused on the implementation of integrated engineering solutions using energy-efficient technologies and renewable energy sources. The headquarters is located in Kiev (Ukraine). At present, the main activities include the construction and development of the photovoltaic turnkey projects. Currently, company concentrates on the markets of Eastern Europe and the Middle East.

History of Rentechno began in 2009 with initiation of investment projects in Ukraine related to the photovoltaic components manufacturing and PV projects development under the SolarUA brand. In 2011, the company started the installation of the solar power plant of 1.8 MW in southern Ukraine as EPC-contractor. Development of several own PV farms was started in the second half of 2011.

Rentechno is a team of professionals with insightful practical experience and deep knowledge in the field of clean-tech. We are equipped with sufficient expertise to perform projects of any complexity, from residential solar thermal/PV/hybrid systems to utility-scale power plants. Company provides an individual approach for every client, aiming to develop the comprehensive, yet affordable solution and to maintain the long-term mutually beneficial cooperation.

Rentechno provides a wide range of services in engineering and construction of energy systems, introducing innovative energy-efficient solutions of any complexity, as well as energy audit, feasibility stages, procurement, construction, commissioning, maintenance support, operations and finance consulting, legal support for the project. We use the following technologies and products: crystalline and thin-film photovoltaics, BIPV, wind turbines, trackers, solar heater, heat pumps, etc. Company demonstrates the most affordable solutions with high level of customer services provided.

Long-term mission of Rentechno is to introduce the modern cost effective approaches for low-carbon energy generation by utilizing efficiently the potential of renewable sources of energy. To be a leader in solar power generation and energy efficient solutions provision in Eastern Europe is the main purpose of the company. We want to contribute significantly to development of the eco-friendly society and making this World better and safer place for future generations.

Компания Рентехно занимается внедрением комплексных инженерных решений с использованием энергоэффективных технологий и возобновляемых источников энергии. Штаб-квартира компании находится в Киеве (Украина). Строительство и девелопмент солнечных электростанций является ключевым направлением бизнеса Рентехно на ближайшее будущее. В настоящее время компания концентрирует свою деятельность на рынках Восточной Европы и Ближнего Востока.

История Рентехно началась в 2009 году под брендом SolarUA с инициации нескольких инвестиционных проектов, связанных с производством фотоэлектрических компонентов и строительством солнечных электростанций в Украине. В 2011 году компания приступила к строительству солнечной электростанции мощностью 1,8 МВт на юге Украины в качестве EPC-подрядчика. Девелопмент нескольких собственных проектов солнечных электростанций был начат во второй половине 2011 года.

Рентехно объединила команду высококвалифицированных специалистов с многолетним практическим опытом в области чистых технологий. Квалификация и профессиональный опыт персонала позволяют компании выполнять проекты любой сложности, от солнечных тепловых / фотоэлектрических / гибридных систем для частных домов до промышленных электростанций. Компания практикует индивидуальный подход к каждому из своих клиентов, направленный на наиболее эффективное решение существующих проблем и обеспечивающий долгосрочное взаимовыгодное сотрудничество.

Рентехно предоставляет широкий спектр услуг по внедрению инженерных систем и решений любой сложности, в том числе: консалтинг, энергетический аудит, технико-экономическое обоснование проектов, разработка проектной документации, поставка оборудования и комплектующих, строительство, ввод в

эксплуатацию, сервисное обслуживание, операционный и финансовый консалтинг, юридическое сопровождение проекта. Мы используем следующие технологии и продукты: кристаллические и тонкопленочные солнечные батареи, фотоэлектрические решения, интегрированные в здания, ветряные турбины, трекары, солнечное отопление, тепловые насосы и т.д. Компания предлагает лучшие цены и высокий уровень обслуживания клиентов.

Долгосрочная миссия Рентехно состоит во внедрении современных экономически эффективных решений за счет максимально эффективного использования потенциала возобновляемых источников энергии. Цель компании – стать лидером в области солнечной энергетики и энергоэффективных решений в Восточной Европе. Мы хотим способствовать тому, чтобы общество стало более дружелюбным для нашего общего дома – планеты Земля.